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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Unia Europejska zaleci³a, aby rz¹dy pañstw cz³onkowskich opracowa³y i poda³y do publicznej wiado-

moœci strategiê przejœcia od telewizji analogowej do telewizji cyfrowej.
W lutym 2009 r. Komisja Europejska opublikowa³a raport o cyfryzacji telewizji w dwudziestu sied-

miu pañstwach cz³onkowskich. Wynika z niego, ¿e Polska znajduje siê na szarym koñcu, zarówno je¿eli
chodzi o stan prac zwi¹zanych z przejœciem na telewizjê cyfrow¹, jak i perspektywê ich zakoñczenia.
Wszystkie pañstwa unijne, z wyj¹tkiem Polski, maj¹ zakoñczyæ proces cyfryzacji do 2012 r. Rz¹d nie
wydaje siê zainteresowany tym wa¿nym z powodów spo³ecznych, kulturowych i gospodarczych zaga-
dnieniem. Wyrazem tego jest brak strategii przejœcia od telewizji analogowej do telewizji cyfrowej. Bra-
kuje tak¿e rozwi¹zañ prawnych reguluj¹cych wdra¿anie telewizji cyfrowej.

W zwi¹zku z tym rodz¹ siê nastêpuj¹ce pytania.
1. Jakie s¹ wyniki pracy powo³anego w 2006 r. miêdzyresortowego zespo³u do spraw telewizji i radio-

fonii cyfrowej;
2. Kiedy zostanie opracowana strategia przejœcia od telewizji analogowej do telewizji cyfrowej?
3. Kiedy zostan¹ okreœlone standardy nadawania naziemnej telewizji cyfrowej w Polsce oraz techni-

czne parametry odbiorników telewizyjnych?
4. Czy perspektywa sprawnej organizacji przekazu z Euro 2012 nie powinna mobilizowaæ do dzia³añ,

w rezultacie których z Polski zostanie zdjête piêtno skansenu telewizji analogowej w Unii Europejskiej?

Z wyrazami szacunku
Jan Wyrowiñski




